
De COMMISSIE BESTUUR & MIDDELEN DORDRECHT van de gemeente DORDRECHT ;

gezien het voorstel van het college van Burgemeester en Wethouders van  inzake Vaststellen 
Integraal huisvestingsplan Gymzalen Gemeente Dordrecht;

gelet op artikel 160, lid 1 onder a van de Gemeentewet; artikel 192, lid 1 van de Gemeentewet; 
gelet op afdeling 3 van de Wet op het primair onderwijs, afdeling 3 van de Wet op de 
expertisecentra en de afdeling 1A van de Wet op het voortgezet onderwijss, Verordening 
voorzieningen huisvesting onderwijs gemeente Dordrecht, Verordening materiele financiele 
gelijkstelling onderwijs gemeente Dordrecht;

b e s l u i t :

De commissie gaat er vanuit dat het onderhoud en de vervanging of nieuwbouw van gymzalen in 
samenhang wordt bezien met de Sportvisie en het Verenigingshallenplan (zoals ook aangegeven in 
de startnotitie Sportparken, besproken in de adviescommissie Sociale Leefomgeving, en in het 
Integraal huisvestingsplan Gymzalen). Dit wordt bevestigd door de wethouder. Wel geeft de 
wethouder aan dat er op korte termijn een aantal gymzalen is dat dringend opgeknapt of 
vervangen moet worden, deze zijn nu opgenomen in de Kadernota 2021.

De commissie vraagt zich af of het gebruik (de bezettingsgraad) van de gymzalen hoger kan dan in 
het IHP aangegeven. De wethouder antwoordt dat in het gebruik breder is dan het in het IHP 
genoemde onderwijsgebruik en hij zegt toe  de commissie nog nader zal informeren over de 
algehele bezettingsgraad en de opbrengsten.

De commissie heeft vragen bij de wijze waarop de gemeente met het onderhoud van gebouwen in 
het algemeen omgaat, dit kan mogelijk besproken worden bij het actualiseren van de 
Vastgoednota. Wethouder Burggraaf verwacht deze eind dit jaar te kunnen aanbieden aan de raad.

Of kostenbesparingen mogelijk zijn door bijvoorbeeld een grotere afstand tot de gymzalen aan te 
houden, wordt nog nader verkend.

Ook zal wethouder Heijkoop kijken of aan dit voorstel gerelateerde verordeningen (Verordening 
voorzieningen huisvesting onderwijs gemeente Dordrecht) geactualiseerd moet worden, zoals in 
het debat naar voren is gebracht.

De commissie besluit dat het voorstel als hamerstuk geagendeerd kan worden voor de raad van 14 
juli. 

Aldus besloten in de vergadering van dinsdag 9 juni 2020.


